
OKTATÁSI, KULTURÁLIS ÉS SPORTBIZOTTSÁG 
 

2011. február 22-ei ülésének 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
 
 
• 1/2011. (II. 22.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság az 

önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének jóváhagyását 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

• 2/2011. (II. 22.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a 2011/2012. 

nevelési évben történő óvodai beiratkozásról, illetve a 2011/2012-es tanévre 

vonatkozó általános iskolai beiskolázási tervről szóló előterjesztés 

határozati javaslatában foglaltakat elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek. 

 

• 3/2011. (II: 22.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság átruházott 

hatáskörben a Karacs Ferenc Gimnázium, Szakközépiskola, Szakiskola és 

Kollégium Kollégiumi Házirendjének módosításáról szóló előterjesztés 

határozati javaslatában foglaltakat elfogadja. 

 

• 4/2011. (II. 22.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a Püspökladány 

Sportjáért Alapítvány kuratórium tagjául és egyben elnökéül Lovas 

Norbert, 4150 Püspökladány, Kismester u. 7. sz. alatti lakost javasolja 

megválasztani. Az előterjesztésben és a határozati javaslatban foglaltak 

elfogadását támogatja. 

 



J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság 2011. február 22-ei soros ülésén 
 
Helyszín: Városháza, házasságkötő terem 
 
Jelen vannak: a bizottság tagjai a jelenléti ív szerint, 
 Nemesné Nagy Erika igazgató, 
 Kövesi Györgyné kollégiumvezető, 
 Papp Lászlóné óvodavezető, 
 Tányér József igazgató 
 Nagy Sándorné irodavezető, 
 Jeney Tibor irodavezető, 
 Kiss Zsigmond képviselő, pénzügyi bizottság elnöke, 
 Lengyelné Tóth Mária irodavezető 
 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes. A tárgyalás a 
meghívó szerintiek alapján történik. 
 
 
1. Napirend 

 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Az előterjesztő nevében irodavezető asszony kíván-e kiegészítést tenni? 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Néhány kiegészítést tesz, magyarázó mondatot szól a költségvetéssel kapcsolatban. 
Tavaly működési hiány nem volt. A 2010. végén kezdődő tervezés során 336 millió 
Ft-os hiányról kellett beszélnünk. Az oka: az intézmények költségvetését csökkentő 
lépések átmeneti jellegűek voltak. Pl.: kereset kiegészítés, minőségi kereset 
kiegészítés, túlóra csökkenése. A hiány visszaosztása tavaly 5,5% = 92.548 eFt, most 
10% = 213.716 eFt. 
Szükséges, hogy az ÖNHIKI miatt a működési hitelkeret egy bizonyos maximumot ne 
haladjon meg. 162 millió a tavalyról áthozott hiány, de a plafon 132 millió lehet. 
Folyószámla hitelről, munkabér hitelről is született döntés. 300 millió feletti a hiány, 
tehát ez indokolja a 10 %-os hiányvisszavonást. Mindezek miatt a költségvetés 
szabályainak szigorú betartása indokolt minden intézményben. 
A 3. sz. mellékletben található fejlesztések érdekében történtek intézkedések, amelyek 
az önerő költségforrását jelentik a nyert pályázatok megvalósításához: 
kötvénykibocsátás 1 milliárd Ft értékben, önkormányzati lakások eladása. 
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Az idei beruházásokról is szól: két nagy beruházás indul 2011-ben, az egyik az újtelepi 
szennyvíz, a másik az ún. funkcióbővítő beruházás. Ezért indokolt a 70 millió 
tartalékalap képzése a fejlesztésekre. Ez a két beruházási kötelezettség a 2012-es 
évben is jelentkezik. Célszerű egy bizottság létrehozása, amelynek feladata lenne egy 
rangsor felállítása a beruházások tekintetében. Fontosnak tartja megemlíteni, hogy ez a 
költségvetés-tervezet 2030-ig tartalmaz kötelezettségeket az önkormányzatra nézve, 
mivel el van adósodva. Kérdés, hogy tudja-e az önkormányzat ezt tartani? Tartani kell, 
tehát szigorúság szükséges. 
Szól még a kamatok forrásairól is, aminek szintén meg kell teremteni a forrását. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Kérdése van-e valakinek? 
 
ZAGYVÁNÉ VARGA ILONA bizottsági tag 
 
A szigorú szabályok betartását kérte irodavezető asszony, de a Bölcsődét 300 eFt 
dologi kiadásból nem lehet fenntartani. Téli időszakban csak fűtésre kell ennyi. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Komoly aggályok ezek, óvodavezető asszonnyal egyeztettek, a két intézményt együtt 
kell kezelni. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
A szakértői vélemény stabil pénzügyi helyzetről beszél, ugyanakkor megjelenik a 
kockázatok említése, ez szerinte ellentmondásban van egymással. Szeretné tudni, hogy 
az országgyűlési iroda költöztetése miért kerül 200 eFt-ba? Jeney Tibor irodavezető 
úrtól kérdezi: hol van a Bodó u. csapadékvíz elvezetése betervezve? A 
szennyvízhálózattal kapcsolatos problémák kezelésére a WOMA nevű gép beszerzése, 
amit Karcagtól kell kérnünk, nem éri-e meg nekünk, hogy vegyünk? 
Az étkezési utalványt csak a közfoglalkoztatottaktól vonták vissza? 
A fűtés esetében pl. a dologi kiadásoknál 120 millió a 3 közoktatási intézménynél a 
visszavonás, ez nagyon aggasztó. A Tájékoztató Központ esetében viszont többlet van, 
mi ennek az oka? 
 
JENEY TIBOR irodavezető 
 
A Bodó utcával kapcsolatos intézkedések a Tesco beruházásban szerepeltek, ez meg is 
történt. Hamvas-Sárréti is elvégezte a maga feladatát, az önkormányzat is. Az átemelő 
szivattyúig rendben van. A WOMA beszerzése a Holding számára jöhet szóba, ez egy 
szolgáltatás lehetne. Vásárlása az anyagi források függvénye, de volt szó erről. 
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NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
A könyvvizsgáló alkalmazása kötelező 500 millió Ft feletti összeg esetében. Ismerteti 
a könyvvizsgálói jelentésből az összefoglalást. Feszített a helyzet, de a 
jogszabályoknak megfelelő. 
Az országgyűlési képviselői iroda áthelyezése költségvetési okokból történik meg, a 
200 eFt a januári és februári bérleti díjat jelenti. A köztisztviselőkre vonatkozó 
jogszabály előírja, hogy a köztisztviselőknek kötelező adni az étkezési hozzájárulást. 
Az intézmények 10%-os megtakarításáról elmondja: a vezetőknek lehetőségük van a 
személyi és dologi kiadások közötti átcsoportosításra. Létszámcsökkentés nélkül nem 
valószínű, hogy menni fog. 
A Tájékoztató Központ támogatása nem nőtt, a számokból ez egyértelműen látható. 
 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
További kérdésként a Víziközmű Társulás kezességvállalása felől érdeklődik. Ezt 
aggasztónak tartja. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Egyetért, de jogszabály írja elő az önkormányzat számára. A nehéz helyzetre 
összefoglalóan mondja: nincs az önkormányzatnak pénze, ha lenne, nyilván többet 
adna. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
A közétkeztetés problémáiról szól, nem tartja jónak a térítési díj emelést. A 
gyerekeknek több támogatás legyen, ne csak „papíron”. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Az önkormányzat az étkeztetésben a gyermekvédelmi támogatáson kívül 30 
Ft/gyermek/nap összeggel egészíti ki a rászorulók számára a támogatást. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Indokoltnak tartaná az 1000 Ft tankönyvtámogatás emelését, a helyi középiskolások 
autóbusz közlekedésének támogatását is. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Egy másik bizottsági ülésen kimondták, hogy ezek nem kötelező feladatok. 
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TÓTH LÁSZLÓ bizottsági tag 
 
A túlórakeret terhei hogyan csökkenthetők? 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT bizottsági tag, főigazgató 
 
A szakkörök, korrepetálások április végével megszűnnek. 
 
NEMESNÉ NAGY ERIKA igazgató 
 
Több tárgyalást követően az intézmények nem vállalták, hanem tudomásul vették a 
10%-os megtakarítást. Ez a túlórakeret csökkenésével, a következő tanév 
csoportbontásainak megszűnésével, vagy csökkenésével érhető el. 37 millió dologi 
kiadásból 33 millió a rezsi, a számlák kifizetésére nem marad semmi. 
 
PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
Kérdése: tényleges létszámleépítés van-e, melyik intézményben. Tehát: „ellátás nélkül 
kerül-e valaki utcára?” 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Válaszában elmondja: úgy tudja, hogy 40 éves munkaviszony után mennek el 
dolgozók, közcélúakkal töltik be a helyüket. 
 
NEMESNÉ NAGY ERIKA és PETŐNÉ PAPP MARGIT intézményvezetők 
 
Elmondják, hogy ebben a tanévben nem, de ebben az évben valószínű megtörténik. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Van-e valakinek véleménye az elhangzottakkal kapcsolatban? 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató 
 
A Többcélú Intézménynek 70 millió Ft-tal kevesebb összegből kell megoldani a 
működését. Ez kb. annyi, amennyibe egy évbe a művészeti oktatás kerül, olyan mintha 
a nem kötelező feladatot szüntettük volna meg. Az étkezési hozzájárulás 
megszüntetése nem éri el a célját, a kollégák sorba mondják vissza az étkeztetést. 
Először ebben az évben tudnak etnikai normatívát igényelni, de felhasználni nem 
tudják. 
A munkaközösségek számának csökkentéséhez kapcsolódva elmondja, hogy, joga van 
az önkormányzatnak annyit finanszírozni amennyire képes; 
Megérti a szükséges intézkedéseket, de rettenetesen kifeszített, és kétséges, hogy 
betartható-e. Az elmenők helyét nem fogják betölteni, pedig szinte pótolhatatlanok. A 
pályázati lehetőségek adnak egy kis reményt. 
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DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Gyula város példáját említi: „energiafüves” fűtés; meg kell keresni a jó megoldásokat, 
a kitörési pontokat. Változatlanul lát ellentmondást a közoktatási intézmények és  
Polgármesteri Hivatal helyzetében. Az intézményeknél kikényszerített megtakarítások 
csak fillérek. 
 
ZAGYVÁNÉ VARGA ILONA bizottsági tag 
 
Őszintén drukkol, hogy az intézmények éljék túl a 10%-ot. Hogy az önkormányzat 
tudja biztosítani a működést, nem látja kivitelezhetőnek. 
 
NAGY SÁRDORNÉ irodavezető 
 
Elmondja, hogy ő is szeretné, ha lenne építő javaslata valakinek. Kérdezi: hol az ötlet, 
a javaslat? 
 
ZAGYVÁNÉ VARGA ILONA bizottsági tag 
 
Így hirtelen nem tud mit mondani. Tény: a 10%-ot elvonni a legkönnyebb! Alaposan 
megnézni, hogy hol lehet takarékoskodni, az nagyobb munka. 
 
PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
Szeretne nem érzelmi alapon megnyilvánulni, ezért a reális helyzetről szól Nemesné 
Nagy Erika igazgató asszony hozzászólására utal: tudomásul vettük. A hozzáállásról 
beszél, a lényeg az együttműködésen van. 10 éve mondja: a fűnyíró elv nem jó 
megoldás. A GESZ azért jött létre, hogy a képviselők városi szinten láthassák az egész 
intézményrendszert. Az előkészítő munka során sokkal komolyabb elemzésekre lett 
volna szükség. Ez egy fiktív költségvetés. Az Óvodát illetően évekig volt egy pozitív 
megkülönböztetés, de most megint egyedül maradt. Csak náluk van olyan, hogy 
ellátatlanul kerül „utcára” valaki. Nem látja a garanciát a jogszerű működésre. A 
Bölcsőde szakmai ellenőrzése lehangoló eredményt hozott: nincs játék, 0 Ft van 
tervezve rá. A dolgozók nem tudják kifizetni a jövedelmükből az ebédet, az óvodában 
szinte egész nap a gyerekeknél kell lennie az ott dolgozóknak. Megoldásul azt találták 
ki, hogy fél adagot fogyaszt a megemelt ár feléért. 
Kéri, hogy ne hagyja cserben az önkormányzat az intézményeket. 
 
KISS ZSIGMOND képviselő, pénzügyi bizottsági elnök 
 
Nem tud mindenben egyetérteni az elmondottakkal. Első perctől fogva benne volt a 
költségvetés elkészítésében. Ő sem örül a „fűnyíró elv”-nek. Nem volt más ötlet, 
lehetőség. Az országos helyzettel, a megelőző évek gazdaságpolitikájával is 
magyarázható ez a helyzet. A „túlélés” programja ez, hangsúlyozza, hogy ez terv. 
Reméli, lesz ÖNHIKI, pótolhatóak lesznek a hiányok. Menet közben alakulhatnak 
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jobban a dolgok. Pozitív változásokat hallott a közmunkaprogramról is. Kényszer, de 
mindenre pályázni kell. Problémának látja, hogy a gyermeklétszám-csökkenés egyben 
normatíva csökkenést is jelent. 
Kér mindenkit, hogy segítse a megvalósítást. Berettyóújfalu helyzetét vázolja, mint 
lehetséges fenyegető veszélyt. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
A két iskolánál említi a pályázatokat, a normatíva változatlanságát. A középiskola 
esetében 2010 őszétől 2011 őszéig gyermek/tanuló létszám növekedés várható. 
 
KISS ZSIGMOND képviselő, pénzügyi bizottsági elnök 
 
Úgy gondolja, hogy tartalékok még vannak, pl. az energiával való spórolás. Kérdés: 
merre lehetne elindulni. Ő is többfelé tájékozódott már, pl.: gázmotor, a Holding 
önfenntartása. Az intézményeknél is lehetne spórolni – szerinte - most is. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Az egyházi ingatlanok esetében várható kártalanítási összegből (funkciókiváltás) 
elsősorban a közoktatási intézményekre kell költeni. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Összefoglalóan szeretné elmondani a véleményét: az ágazat részaránya 46,7%, ez 
változatlan. Ugyanakkor: csökkenő gyermeklétszámról, csökkenő feladatról van szó. 
Az intézmények fenntartása iszonyú teher az önkormányzat számára, igyekszik a 
kötelező és nem kötelező feladatokat (felsorolja ezeket) ellátni. Az oktatási ágazatból 
lehetett mindig is a legkönnyebben pénzt elvonni, eredménye: lepusztult infrastruktúra 
a takarékosabb megoldásokra (pl. a vizet adagoló csapokra) soha nem volt elég pénz. 
Reméli, hogy a központi költségvetés több forrást fog biztosítani a közoktatásra. Innen 
már meghúzni csak akkor lehet, ha lemondunk az önként vállalt feladatokról. Az 
intézmények pályázati lehetősége szűkült ugyan, de még mindig sok plusz forrást 
jelenthet. Kitörési pontok megtalálása nagyon fontos. A team felállítását, amely ezt 
feladatául kapja - az előterjesztésben található gondolat szerint - helyesli. 
Egyetért: nagyon „húzós” év lesz. Ő bizakodó. Reméli, hogy jobb idők is jönnek. Nem 
esett szó a sportról, kultúráról – de ezek is nagyon fontosak. Szól a civil 
szervezetekről, amelyek segítik a város ilyen irányú tevékenységét. Utal az összefogás 
fontosságára, a civil szervezetekre való támaszkodásra. A közösségi munka, az 
egymás segítése kikerülhetetlen - rá is leszünk kényszerítve. Ezt az évet 
fogcsikorgatva fogjuk végigvinni. Ennek ellenére nem fog tartózkodni. Nehezen 
született meg ez a költségvetés, de ezt végig kell csinálni. 
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PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
Nem a mi tisztünk, hogy a város költségvetésével kapcsolatban ötleteink legyenek, a 
saját intézményére vonatkozóan természetesen megteszi, amit tud. Fontosnak tartja a 
fiatalok bevonását, megtartását. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Példaként említi, hogy a Polgármesteri Hivatalban is sok fiatal munkaerő van. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Kéri, hogy a bizottság tagjai szavazzanak az előterjesztésről. 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 
 
 
1/2011. (II. 22.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
az önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének jóváhagyását elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek. 
 
Határidő: 2011. február 24. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
Kiss Zsigmond képviselő, pénzügyi bizottsági elnök távozik. 
 
 
2. Napirend 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Ismerteti a napirend témáját. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Kérdése: nem lehetett volna mégis 22 csoportot megtartani. 
 
PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
A Szivárvány óvodáról van szó, ahol lehet a csoportok számát csökkenteni. Ez 
összefügg a bölcsődével, ott ugyanis igénynövekedés, fejlesztés várható. 
Intézményvezetőként úgy látja, hogy elláthatóak a gyerekek a Honvéd utcai óvodában 
így is. Ennek finanszírozási okai is vannak. 
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DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Az óvodából kikerülő alkalmazottak esetleg a bölcsődében elhelyezhetők-e? 
 
PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
Ez még nem vállalható most fel. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Vannak ebben most is bizonytalanságok. Az egyházi iskola indításával számos 
probléma jelentkezik. A jogszabályokban foglaltaknak tesznek eleget. Valószínűleg 
még vissza kell ehhez térni. 
 
Kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a napirenddel kapcsolatban. 
A szavazás eredménye: 4 igen, 1 tartózkodás. 
 
 
2/2011. (II. 22.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
a 2011/2012. nevelési évben történő óvodai beiratkozásról, illetve a 2011/2012-es 
tanévre vonatkozó általános iskolai beiskolázási tervről szóló előterjesztés 
határozati javaslatában foglaltakat elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 
Határidő: 2011. február 24. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
 
3. Napirend 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
A Kollégiumi Házirendet a bizottság átruházott hatáskörben tárgyalja. Kíván-e 
kollégiumvezető asszony kiegészítést tenni? 
 
KÖVESI GYÖRGYNÉ kollégiumvezető 
 
Indoklással kifejti, hogy az Arany János Kollégiumi Program indikátorainak teljesítése 
kötelező. A mostani férőhelyszám 90, túljelentkezés esetén az elutasítás indokait 
szabályban kell rendezni. 
A diákönkormányzat szigorúnak tartja. Más kollégiumokban ez ismert módszer. 
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KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak. 
A szavazás eredménye: 5 igen. 
 
 
3/2011. (II. 22.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
átruházott hatáskörben a Karacs Ferenc Gimnázium, Szakközépiskola, 
Szakiskola és Kollégium Kollégiumi Házirendjének módosításáról szóló 
előterjesztés határozati javaslatában foglaltakat elfogadja. 
 
Határidő: 2011. február 24. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
 
4. Napirend 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
A Sportkuratórium munkájának értékeléséről szól röviden. Mivel jó munkát végeztek, 
ugyanezek a tagok és az elnök is maradhatna, de az elnök nem vállalta, ezért új tag 
szükséges. A kuratórium 7 tagból áll az alapszabály szerint; az elnököt a képviselő-
testület választja meg. Az a véleménye, hogy a fiatalokat kell bevonni ezért javasolja: 
Lovas Norbert kerüljön a tagok körébe; Kismester u. 7. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Megkérdezi: Milyen sportágban érintett?  Püspökladányi-e? 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Válaszában elmondja, hogy Lovas Norbert ladányi születésű és a teremfociban 
jeleskedik. 
Megismétli a javaslatot és kiegészíti a hiányzó névsort Lovas Norbert személyével. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági tag 
 
Károlyi Albertet javasolja. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Tehát: két név merült fel; úgy gondolja, hogy egy nevet kell a bizottságnak javasolni. 
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Kéri a bizottság tagjait, hogy először Lovas Norbert személyéről szavazzanak. Ők 
elnöknek is javasolják, tehát tagnak és elnöknek egyszerre. 
A szavazás eredménye: 4 igen. 
Kéri, hogy most Károlyi Albert személyére szavazzanak. 
A szavazás eredménye: 1 igen 
 
 
4/2011. (II. 22.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
a Püspökladány Sportjáért Alapítvány kuratórium tagjául és egyben elnökéül a 
bizottság Lovas Norbert, 4150 Püspökladány, Kismester u. 7. sz. alatti lakost 
javasolja megválasztani. Az előterjesztésben és a határozati javaslatban foglaltak 
elfogadását támogatja. 
 
Határidő: 2011. február 24. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
 
5. Napirend 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági elnök 
 
Az általános iskolában van-e cserkészmozgalom? Felvidéki iskolákban nagyon 
tartalmasan működik. Mint nyugdíjas pedagógus segítene. 
 
LENGYELNÉ TÓTH MÁRIA irodavezető 
 
Úgy gondolja, akkor érdemes ezzel foglalkozni, ha Püspökladányban ennek vannak 
gyökerei, a személyes példa ugyanis sokat segítene. Javasolja: a könyvtár igazgatója 
nézzen utána ennek.  
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Véleménye szerint a cserkészmozgalmat nem nagyon ismerjük, ő elég keveset, az is 
ellentmondásos. A középiskolában lezárultak a jelentkezések. A jelentkezőkről, 
elsősorban a hatosztályosról kérdez. A számukról lehet-e már valamit tudni. 
 
NEMESNÉ NAGY ERIKA igazgató 
 
A hatosztályos képzésre 24 jelentkezési lap ment el a győri középiskolába. Még pontos 
számokat nem tud mondani. Kevés a 80%-os a megírt felvételik között. Nagy 
különbség most nincs a matek és a magyar között. 
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A szakiskolánál az előrehozott szakképzés népszerűbb. Régi tapasztalat: a képzések 
szelektálnak, a leggyengébbek kerülnek a szakiskolába. Sajnos elsősorban itt jellemző, 
hogy a drogok jelen vannak, akár beszélünk róla, akár nem, így van. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
A KEKSZ rendezvényre hívja fel a figyelmet. Téma: szex, alkohol, drog. 
 
NEMESNÉ NAGY ERIKA igazgató 
 
Javasolja, hogy a közoktatási törvény koncepciójáról a pedagógus életpályamodell 
koncepciójáról szakmai körben legyen szó. Megfogalmazhatnánk, hogy mit várunk 
ettől. Elmondja: a középiskola 60. évfordulóját szerény keretek között április 16-án 
(szombat) ünneplik. 
Megalapították a „Kiváló diák” emlékplakettet, adományokat szívesen fogadnak 
ehhez. Végzősök kapják. Az idei (április 29-ei) ballagáson átadnák. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Szeretné megemlíteni, hogy az átalakítással a Könyvtárban otthonos, kedves lett az 
informatikai rész. 
 
TÁNYÉR JÓZSEF igazgató 
 
Elmondja, hogy terveik szerint digitalizálni fogják a régi fotókat. 
 
NEMESNÉ NAGY ERIKA igazgató 
 
A gimnáziumi könyvtár és a Városi Könyvtár együttműködése régi keletű, ezt érdemes 
folytatni, bővíteni. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Az ülést bezárja, köszöni a megjelentek munkáját. 
 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
 Kovács Krisztina Lengyelné Tóth Mária 
 bizottsági elnök irodavezető 
 
 


